
Saksprotokoll i Kulturutvalget - 13.11.2018  
 
Oppsummering av drøftingen: 

Administrasjonen orienterte om «prosjekter» vi jobber med for tiden. 

- effektivisere behandlingen av div. kulturmiddelsøknader og bedre kommunikasjon mot 
lag og foreninger  

- muligheter for digital publisering av bygdebøker, Hall of Fame og andre historiske 
opplysninger.  

 

Kommentarer: 

Kulturutvalget er positiv til å gi innbyggerne en mer digital tjeneste. Vi har å gå på for å finne 
gode og effektive løsninger både for saksbehandlere og innbyggere.  

 


